
Pièces 7 Pièces

Superficie 268 m²

Référence 84807325

Prix 2 660 000 €

Boulogne Billancourt
Maison à vendre (92100)
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Rare  -  boulogne  centre  -  maison  de  famille,  patio  arboré,  terrasses  et  garage  -

niché derrière un petit immeuble, maison d'architecte de 268m² + 130m² de patios

et  terrasses  à  l'abri  des  regards.  ÉLégance  et  cachet  pour  cette  maison

parfaitement organisé autour d'un patio central  verdoyant. Elle se compose d'une

vaste réception, salon (avec cheminé), salle à manger et cuisine ouvrant sur le patio

arboré,  d'une  mezzanine  et  de  5  chambres  ou  bureau,  dont  une  suite  parentale

avec sa terrasse privative. Garage, buanderie et cave complètent ce bien. Contact

valérie le roy maguin 06 62 10 75 ...

Rare - boulogne centre - family house, patio planted with trees, terrace and garage

- 268m² (2,885 sq ft) custom-built house nestling behind a small building + 130m²

(1,399 sq ft) of patios and terraces sheltered from prying eyes. Elegance and style

for  this  house  with  an  ideal  layout  around  a  luxuriant  central  patio.  Comprising  a

large reception room, living room (with fireplace), dining room and kitchen opening

onto the wooded patio, mezzanine and 5 bedrooms or offices, including a principal

suite  with  its  own  private  terrace.  This  property  also  includes  a  garage,  laundry

room and cellar. ...

BARNES BOULOGNE 

48, avenue Jean Baptiste Clément - 92100 BOULOGNE BILLANCOURT

Contacter l'agence
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